
 

Skolebestyrelsesmøde 

Mødetidspunkt Tirsdag den 12.september 2023 kl. 16.30 – 18.30            

Mødested Mødelokalet Dybvad Skole Mødeleder: MSC       Sekretær: MB 

Deltagere Bianca Dalgaard Svendsen (forældrerepræsentant), Claus Ledet Birkbak (forældrerepræsentant), Heidi 
Vagner Svendsen (Næstformand), Jes Emil Skytte Christensen (forældrerepræsentant), Martin Sten-
bjerg Christensen (Formand), Thomas Nielsen (forældrerepræsentant), Kenneth Klitgaard Svendsen 
(forældrerepræsentant), Sally Korsgaard (medarbejderrepræsentant), Anne Roland Hejslet (medarbej-
derrepræsentant), Gitte Kiilerich (skoleleder), Mette Boas (referent) 

Fraværende  

 

Indhold Mål/udbytte Metode Forberedelse  

Orientering fra: 
 
Formand 
 
Skoleleder 
 
Medarbejder 
 
Elevrådet 
 

Være orienteret i forhold til hvad der rør sig på sko-
len/SFO 

Orientering 
fra de forskel-
lige 

Ingen  

Referat 
 
 

Der er ikke kommentarer til referatet fra sidste møde. 
 
Formand: Der er ikke meget at berette siden sidst. Der er fremsendt invitation til dialogmøde fra GK 
 
Gitte orienterer: Det har været en god opstart i dette skoleår. Der er velvilje og et godt samarbejde på sko-
lerne. GK har startet året med individuelle trivselssamtaler med hele personalegruppen.  
Fra skoleforvaltningen ligger der et AP.Møller Projekt ”Den Mangfoldige Folkeskole” som vi har startet op 
kommunalt, og som får lokale fødder at gå på. 
Vi arbejder med, at vi er blevet en selvstændig skole, hvor vi arbejder med værdigrundlag og børnesyn. 
Ledelsesmæssigt er vi ved at afklare hvem der sidder med hvilke opgaver.  



 

Vores centerchef har stillet opgaven med at arbejde med Visionen for skole, klub og ungdomsskole. Det er 
en vision der blev sat for et par år siden, og den skal nu til at leve for alvor ude på skolerne.   
GK samarbejder med Ejendomscenteret omkring vores skolers bygninger, og det er en ny og anderledes 
opgave.  
Centerchefen har været på besøg og er enig i at vi har nogle dejlige omgivelser omkring skolerne. 
 
Dybvad var i august på skoletur, og de ekstra timers skoledag ”afspadserer” eleverne på motionsdagen 
hvor skoledagen slutter kl. 12 
 
Gitte orienterer om elevsag 
 
Sally: der har i indskolingen været arbejdet med verdensmålene i uge 36. Ugen sluttede med udstilling og 
loppemarked, hvor overskuddet på ca 1000kr. bliver doneret til verdensskovene. Vores SFO har i samme 
uge haft besøg af en Indisk skoleleder, som var til stor inspiration for store og små. Der etableres et elev-
råd på Hørby Skoleafdeling 
 
Anne: Hele skolen var på skoleudflugt til Hanstholm Bunkermuseum og med stop ved Ryå-is. Det er midler 
fra Røns Legat der har finansieret turen. Vores 5-6.klasse har et samarbejde med forfatter Gerd omkring at 
skrive digte med inspiration i det omkringliggende samfund. Også her har der været besøg fra Indien, og 
det var til stor inspiration for vores elever, da de her har samlet midler ind til de Indiske skoler. 
 
Bianca: Det er aftalt med Britt Vad, at elevrådet skal søge fonde til lounge-møbler til skolegården, som en 
del af miljøet til ”Den Aktive Sammenfletning”.  
Der er tænkt en indvielse i efteråret, og der skal være svanejagt rundt i byen. Her skal foreninger bydes 
ind, som lidt reklame for byen og de muligheder der findes. Dato tilgår, og skolen vil gerne deltage og der-
ved være repræsenteret.  

Skolebestyrelse- 
hvilke opgaver skal 
løses? 

Få overblik ift. hvilke opgaver en skolebestyrelse 
skal løse, hvilke opgaver er hos ledelse, medarbej-
dere mv. 
 

Orientering Ingen GKØ 

Referat 
 

Der er på sidste møde uddelt pjece for skolebestyrelsens opgaver. Gitte orienterer kort om de opgaver be-
styrelsen står overfor i den kommende periode.  
Der er planlagt kursus for nye skolebestyrelser og besøg fra børne- og ungdomsudvalget 



 

Økonomi Få et overblik af skolens økonomi. Herunder fundrai-
sing mv. 
 

Orientering Ingen GKØ 

Referat 
 

Gitte orienterer om skolens økonomi.  
Det har været svært at få et økonomisk overblik efter nedlukningen af distrikterne og etablering af de nye 
skoler. Distrikt Syds underskud er blevet fordelt efter elevtallet. Dette har resulteret i at Hørby-Dybvad pt 
har et estimeret underskud. Med etablering af vores nye skole har vi samtidig fået to skolekoder, én til hver 
skoleafdeling, som betyder at vi får flere dobbelte udgiftsposter. Gitte er i dialog med centerchefen omkring 
dette.  
Der er pt ikke udarbejdet en økonomirapport for Hørby-Dybvad, denne er på plads til næste møde. 
 
Elevtallet ser pt således ud:  
Indskolingen 76 elever 
Mellemtrinet 43 elever 
Udskolingen 50 elever 

Årshjul - principper 
 

Få drøftet hvordan skolebestyrelsens årshjul for sko-
leåret 2023/2024 skal se ud, så vi har en rettesnor 
fremadrettet til bestyrelsesarbejdet. Vi starter med at 
aftale hvilke rækkefølge vi tager principperne i. 
 
Årshjul, forslag: 
 

Microsoft Word 97 

- 2003 Document
 

Drøftelse 
 

Have orienteret sig i 
hvilke principper der al-
lerede er (fra Distrikt 
Syd) 
 
Disse kan hentes her: 
https://ds-
syd.aula.dk/skolebesty-
relsen 

Alle 
 

  
 
 
 
 

Referat                         
 

Redigeret årshjul tilgår 

Princip for lejr-
skole 
 

Gennemgå skolens princip for lejrskole og fastlægge 
hvordan vi gør i skoleåret 2023/2024 og fremadret-
tet.  
 
 

Drøftelse Have orienteres sig i 
princippet  
Det findes på dette link: 
https://ds-syd.aula.dk/si-
tes/ds-syd.aula.dk/fi-
les/arkiv/Download_fi-

Alle 

https://ds-syd.aula.dk/skolebestyrelsen
https://ds-syd.aula.dk/skolebestyrelsen
https://ds-syd.aula.dk/skolebestyrelsen
https://ds-syd.aula.dk/sites/ds-syd.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Lejrskole%20og%20hytteture%20rev%202022.pdf
https://ds-syd.aula.dk/sites/ds-syd.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Lejrskole%20og%20hytteture%20rev%202022.pdf
https://ds-syd.aula.dk/sites/ds-syd.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Lejrskole%20og%20hytteture%20rev%202022.pdf


 

ler/Lejr-
skole%20og%20hytte-
ture%20rev%202022.pdf 
 
 

Referat                          
 

Overnatningen i 3.årgang bibeholdes med én overnatning og Skolerejsen i udskolingen  
bibeholdes med en varighed af 4 skoledage 

Evt.        
 

 

Referat: 
 

Til mødet i november skal dagsordenen til dialogmødet drøftes. Centermed har bestemt at bygningsmas-
sen i kommunen skal optimeres. Dermed har vi fået det opdrag at klubben fra Nørregade skal inklude-
res/huses på Hørby-Dybvad Skole. Anbefalingen bliv er at klubben flytter ind på skolen i Dybvad i Krudttår-
nets gamle lokaler. 
 
Næste møde flyttes til den 5.oktober kl. 16.30 
 

    

 

https://ds-syd.aula.dk/sites/ds-syd.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Lejrskole%20og%20hytteture%20rev%202022.pdf
https://ds-syd.aula.dk/sites/ds-syd.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Lejrskole%20og%20hytteture%20rev%202022.pdf
https://ds-syd.aula.dk/sites/ds-syd.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Lejrskole%20og%20hytteture%20rev%202022.pdf

